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REFERAT FRA MØTE I ARBEIDSGRUPPE FOR KOMMUNEHELSETJENESTE 

6. OKTOBER 1998. 

 

Til stede: Tale Teisberg, Sosial- og helsedepartementet, Elin Sæther, Statens helsetilsyn, Per Magne 

Pedersen og Mimmi Kvisvik, Kommunenes sentralforbund, Liv Schi Eriksen, Norsk 

kommuneforbund, Jon Erik Finnvold og Harald Tønseth (referent), Statistisk sentralbyrå. 

 

1. Godkjenning av referat fra møte 26. august. Til referatets punkt 5 ble understreket at SHD ikke 

har tatt endelig stilling til spørsmålet om psykiatri som egen funksjon i KOSTRA. Til punkt 6 ble 

presisert at SUSS` innsamling gjelder helsestasjon for ungdom, og ikke skolehelsetjenesten. 

 

2. Helsestasjon for ungdom. I tilknytning til kontaktutvalgets møte er dette skjema blitt godkjent for 

de 27 KOSTRA-kommunene. Arbeidsgruppen var enig om å anse dette som en test og ikke anbefale  

punktet innarbeidet i skjema for de øvrige kommunene. Evt. spørsmål om helsestasjon for ungdom til 

disse andre kommunene kan vurderes tatt inn i det skjema SUSS parallelt skal sende samtlige 

kommuner. SHD og Helsetilsynet tar stilling til dette. 

 

Arbeidsgruppen bør til neste møte legge en plan for testen i de 27 kommunene. I veiledningsheftet kan 

vi gi nærmere retningslinjer for utfyllingen og varsle at kommunene kan bli bedt om å vurdere 

hvordan skjemaet har fungert. Det kan også være aktuelt å innhente uttalelse fra enkelte fylkesleger. 

  

SSB vil ellers endre setningen “Hvis svaralternativ a...” til “Hvis svaralternativ a, eller både a og b,...” 

i skjema.    

  

3. Skjemasettet som skal sendes kommunene som ikke deltar i KOSTRA. For ikke å drive et  

utviklingsarbeid parallelt med KOSTRA, foreslo SSB å videreføre skjema for de øvrige kommunene 

uten endringer. Problemene med grensedragningen mot bl.a. pleie/ omsorg ble erkjent. Spørsmålet om 

omsorgsarbeider bør registreres også i kommunehelseskjemaet, holdes åpent til neste møte. Det ble 

også stilt spørsmål om utvidet registrering av legesekretær. Helserådsinspektør bør beholdes. 

Spørsmålene om organisering av jordmor- og fysioterapitjenesten ble diskutert, men beholdes også. 

Nytten av skjema IV ble diskutert, men skjemaet foreslås opprettholdt i denne omgang. Det ble spurt 

om føring av timeverk i interkommunale tjenester går klart frem av skjema. 

 

Det ble en diskusjon om mulighetenene for økt tilgang til data om aktivitet i kommunehelsetjenesten 

og om helsetilstanden. Det ble vist til utviklingen på følgende områder: Legejournaler/ 

legeregningskort, helsekort for gravide og reseptbaserte legemidler. Arbeidsgruppen bør følge opp 

dette.  

 

4. Veiledningsheftet for KOSTRA. Heftet og den tilsvarende “stikkordslisten” ble utdelt på møtet. 

Arbeidsgruppen skal oppdatere disse til neste møte. SSB pekte på behovet for særlig å gjennomgå 

definisjonene på de punktene der KOSTRA-skjema skiller seg fra de “gamle” skjemaene. Dette 

gjelder områdene miljørettet helsevern (inkl. spørsmålet om telletidspunkt), legevakt og sosialt 

forebyggende arbeid. Definisjonene av endel av helseutdanningene er allerede gjennomgått av 

arbeidsgruppen for pleie/ omsorg og tatt inn i stikkordslisten.  

 

Helsetilsynet satte spørsmålstegn ved funksjonsplasseringen av helsestasjon for eldre. SSB viste her til 

behovene for organisasjonsnøytral registrering og for å videreføre tidsserier.  

 

5. Eventuelt. SSB varslet at det i løpet av nærmeste måned kan bli et felles møte med arbeidsgruppen 

for pleie/ omsorg om føringen av psykiatritjenester.  Det var ellers ønske om å få dagsorden  i bedre 

tid før møtene. Neste møte blir tirsdag 17. november kl. 9-12 i Statistisk sentralbyrå.  

 


